
 

 

 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforeningsstyret 
Møtested: Orkland Rådhus 
Møtedato: 14.08.2024 Tid: 16:30 – 18:30  
 
 
Til stede: Jan Arne Øberg   YST 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Bitte Selnes    YHS 
 Oda Nygård    YKKO 
 Caroline Skogaker   Ungdomsutvalget 
 Nina Olsen    Nestleder 
 Bente Fagerli    HTV KS 
 Robert Selnes    Styremedlem 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud 
 Ragnar Opøien   Leder 
 
Forfall: Jan-Rune Erlandsen   Kasserer / Fane2 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær / Opplæringsansvarlig  
 
Ikke møtt: Britt Ingeborg Hansen  Pensjonistutvalget. 
 
 
SAKSLISTE 
 
Saksnr. Tittel 
29/24 Referatsaker / orientering 
30/24 Medlemsutvikling 
31/24 Fagforeningsstruktur i Trøndelag 
32/24 Godkjenning av protokoll 
 
 

 
Sammendrag av møter siden siste styremøte: 

 

• Kaffe prat med ordfører. Leder hadde møte med ordfører i juni. Det var 
ingen konkrete saker som ble diskutert, men vi var innom tema som helse, 
skole og samfunn. Ordføreren skulle kontakte leder i yrkespolitiske utvalg 
om et tetter samarbeid mellom Fagforbundet og utvalget. Videre så blir 
det diskutert at det må være regelmessige møter mellom leder og ordfører 
/ politikkere.  



 

 

• Hovedverneombud informerte om verneombud sammling på 
Gardermoen. Oppfordre verneombud om å delta på slike samlinger. 
Mange gode forelesere. 

• Ungdomstillitsvalgt var med på LO sommerpatrulje. De besøkte flere 
bedrifter i Orkland. Det var også med fagorganiserte fra England på 
runden. Det var for det meste bra, noe små ting som ikke var på plass.  
  

 
             Følgende hadde ordet 

Nina Olsen 
Ragnar Opøien 

             Bente Fagerli 
 
 

 
Forslag til vedtak:  
Styret tar orienteringen til etterretning  
 
 

 
29/24 Medlemsutvikling 
 Sammendrag: 
  Orientering om medlemsutvikling blir tatt direkte i styremøte.  

  
 
 Følgene hadde ordet: 
  Ragnar Opøien 

Jan Arne Øberg 

Bente Fagerli 

Nina Olsen 

 
 Forslag til vedtak: 
 Styret tar orienteringen til etterretning 
 VEDTAK: 
 

 
30/24 Fagforbundsstruktur i Trøndelag 
 Sammendrag: 

Fagforbundet Trøndelag jobber med en ny fagforeningsstruktur i Trøndelag. 
Det er flere fylkesstyrer som jobber med det samme i sine fylker.  

▪ Det ble informert om prosjektet i representantskapsmøte i 

mars 2024.  

▪ Saken ble tatt opp i leder / hovedtillitsvalgts møte i mai. 

▪ Fagforeningene har sendt inne en evaluering av seg selv om 

hva vi er gode på og hva vi kan bli beder på. Ut ifra det så har 



 

 

en arbeidskomite på fylket kommet med forslag til endringer i 

de enkelte fagforeninger.  

▪ 26.08.2024 skal det være leder møte på Stjørdal.  

▪ 1. september er frist til å sende inn innspill til fylke, i henhold 

til høringsbrev.  

▪ Endelig forslag til endringer blir lagt frem i rep. skapet i oktober 

2024.  

For å få et godt behandlingsgrunnlag, så er fagforeningsstyrene oppdrag å svare opp 
høringsbrevet innen fristen.  
Bakgrunnen for endringen er å få mere sterke fagforeninger som skal ta hånd alle 
oppgavene som de blir pålagte å gjennomføre. Med større fagforeninger så blir det 
bedre grunnlag for å frikjøpe leder og eventuelle ander som kan jobbe aktivt for 
fagforbundet.  

  

  
 
 Følgene hadde ordet: 
  Ragnar Opøien 

Jan Arne Øberg 
Oda Nygård 
Nina Olsen 
Bitte Selnes 
Elisabeth Opphaug 
Bente Fagerli 

 

 Forslag til vedtak: 
Styret behandler høringsbrevet og de øvrige dokumenter i saken. 

Høringsfristen er 1. september.  

 
 VEDTAK: 

Leder lager oppsummering av behandlingen av høringsbrevet. Sender til styret 
for gjennomgang, før svarfristen 1. september 

 
 
 

 
 
31/24 Innkomne saker 
 Sammendrag: 

1.  Søknad om stipend.  

«Ønsker å søke om utdanning stipend til min videreutdanning eldre og mestring. 

Håper dette lar seg gjøre»  

 

 

Følgende hadde ordet 

Ragnar Opøien 

Bente Fagerli 



 

 

 

 

Forslag til vedtak:  

Styret gir kr. 3000,- til stipend. Oppfordre medlemmet om å søke Fagforbundet 

sentralt også om utdanningsstipend.  

 

 

Vedtak  

Forslaget enstemmig vedtatt  

 
 

 

Sammendrag: 

2. Søknad om stipend 

«Hei, jeg har søkt og fått plass til videreutdanning inne helse. Studiet heter 

"Kreftomsorg og lindrende pleie", gir 30 studiepoeng og er ett ettårig, nettbasert 

deltidsstudie som starter nå i August-24 og avslutter mellom juni-sept. neste år 

(2025).  

Jeg har bestilt pensumbøker til den nette summen av 4569 kr og lurer på om dette er 

noe Fagforbundet lokalt støtter? Hvor sender jeg ordrebekreftelse/kvittering på kjøp og 

hvilke opplysninger trenger dere evt.? 

Jeg legger ved kvittering om det er nok å kun sende til deg. 

 

 

Følgende hadde ordet 

Ragnar Opøien 

 

 

Forslag til vedtak:  

 Styret gir kr. 3000,- til stipend. Oppfordre medlemmet om å søke Fagforbundet 

sentralt også om utdanningsstipend.  

 

Vedtak 

Forslaget enstemmig vedtak 

Sammendrag: 

3. Forhandlingsutvalget møtte til planlegging av lokale forhandlinger. Prioriteringer av 

lokale lønnstillegg er i henholdt til Fagforbundet grunnprinsipper. Det skal også 

prioritere å styrke fagstiger. Klubbleder møter arbeidsgiver 22. august til 

drøftingsmøte.  

 

Følgende hadde ordet 

Ragnar Opøien 

Nina Olsen 

Bitte Selnes 

Bente Fagerli 

Oda Nygård 

Jan Arne Øberg 

Elisabeth Opphaug 

 

 



 

 

Forslag til vedtak. 

Forhandlingsutvalget innkalles til møte 27. august for videre behandling, før lokale 

forhandlinger starter. 

 

 

 

 

Sammendrag  

4. Søknad om stipend. 

Søker om dekket utdanningen utgifter jeg nettopp ferdig med fagskole psykisk 

helsearbeid og rusarbeid 

 

Følgende hadde ordet 

Ragnar Opøien 

Bente Fagerli 

 

Forslag til vedtak 

Styret gir kr. 3000,- til stipend. Oppfordre medlemmet til å søke Fagforbundet sentralt 

om stipend. 

 

 

Vedtak 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

  

  
 
  

 
32/24 Godkjenning av protokoll 
 
 Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll.  

  
 
  
 
 Forslag til vedtak: 
 Styret vedtar protokoll som fremlagt 
 
  

 


